
شکست پرسپولیس مقابل السد همان قدر برای هواداران این تیم دردناک 
بود که سرخپوشـــان بازی با الاهلی را در عربســـتان واگذار کردند. دردناک از 
این جهت که تیم گاریدو در هر دو بازی از هر لحاظ تیم برتر میدان بود اما 
به خاطر عدم استفاده مناسب از موقعیت ها نتیجه را واگذار کرد. هواداران 
پرسپولیس اصلا دوست ندارند تیم محبوب شان برای دومین سال پیاپی در 
دور گروهی از مسابقات آسیایی کنار برود و این توقع را از پرسپولیس دارند 
که حداقل جزء سه چهار تیم نهایی منطقه غرب آسیا باشد. هر چند این 
خیلی توقع زیادی نیســـت؛ چرا که به هر حال پرسپولیس قهرمان لیگ ایران 
است و انتظار می رود نتایج به مراتب بهتری نسبت به سایر تیم های ایرانی 
در آسیا کسب کند. حمید استیلی، سرمربی اسبق و پیشکسوت پرسپولیس 
اطمینان دارد که این تیم به زودی نتایج به مراتب بهتری را در لیگ نخبگان 
کسب کرده و حتما راهی مرحله حذفی خواهد شد. ماحصل گفت و گوی 

»فرهیختگان« با استیلی را در ادامه می خوانید. 

پرسپولیس در روزی که تیم برتر میدان بود باز هم نتیجه را واگذار کرد، فکر می کنید 
مشکل کجاست؟ 

این مسئله خیلی پیچیده نیست. خوشبختانه درک فوتبالی هواداران ما هم بالا 
رفتــه و خیلــی خــوب می فهمنــد تیمــی کــه حفــظ تــوپ می کنــد، موقعیــت ایجــاد 
می کنــد و ســوار بــازی اســت امــا روی اتفــاق نتیجــه را واگــذار می کنــد مســتحق 
انتقــاد نیســت. انصافــا پرســپولیس در دو بــازی بــا الاهلــی و الســد نمایــش فوتبالــی 
خیلــی خوبــی داشــت و آمــار هــم ایــن را می گویــد. در فوتبــال هــم یــک اصطــاح 
اســت کــه می گوینــد اگــر گل نزنــی، گل می خــوری. پرســپولیس هــم در هــر دو 
مســابقه ای کــه اشــاره کــردم موقعیــت گل بــه انــدازه کافــی داشــت. ضمــن اینکــه در 
چنیــن بازی هــای ســنگین و حساســی تیمــی برنــده اســت کــه از تک موقعیت هــا 
نهایــت اســتفاده را ببــرد. هــم الاهلــی و هــم الســد روی یکــی دو موقعیــت توانســتند 

بــه گل برســند و بــازی را بردنــد. 

اگر قرار باشد انتقادی به تیم گاریدو وارد باشد در چه بخش است؟ 
مشـــکل گلزنی تیم حل شـــود نتایج در لیگ نخبگان خیلی بهتر خواهد شـــد. 
خوشبختانه پرسپولیس در لیگ نتایج خوبی کسب کرده و اگر بازی های معوقه اش 
را ببرد به صدر جدول هم خواهد رسید. البته این نکته را هم بگویم که پرسپولیس 
در چند بازی مثل دیدار با پاختاکور و چادرملو بازی خوبی انجام نداد و با افت 
فاحشی نسبت به بازی های قبلش مواجه شد. از نظر من مصدومیت و غیبت 
بازیکنانی چون اورونوف، ایوب العملود، امید عالیشاه، سعید صادقی، مرتضی 
... در این فصل در مقاطع مختلف به پرسپولیس ضربه زد و شاید  پورعلی گنجی و
بهتر باشـــد دلیل این مصدومیت ها بررســـی شود. تا آنجا که من مطلعم اکثر این 
آسیب دیدگی ها از ناحیه همسترینگ و کشاله بوده که چند دلیل می تواند داشته 
باشد. یکی از دلایلش فشار تمرینات می تواند باشد یا تغذیه نامناسب. به نظرم 
کادر پزشکی پرسپولیس که با تجربه هم هستند بهتر است نشستی با اعضای 
کادرفنی داشته باشند و دلیل این مصدومیت های مکرر را پیگیری کنند. به نظرم 

اورونوف و ایوب در دو مقطع و از یک ناحیه آسیب دیدند که این اتفاق خوبی برای 
پرسپولیس نیست. هر دو بازیکن اگر در بازی با السد در ترکیب حضور داشتند 

احتمال برد پرسپولیس خیلی زیاد بود. 

گویا در رختکن تیم در قطر از نحوه ارنج تیم ایراداتی از ســـوی بازیکنان گرفته شـــده 
بود، نظر شما چیست؟ 

مسلما سرمربی نزدیک تیم است و با شناخت بیشتر از وضعیت بازیکنان می تواند 
بهترین ارنج را داشته باشد. البته ممکن است در مواقعی هم سرمربی اشتباه کند و 
خودش در طول بازی به اشتباهش پی ببرد. به عقیده من در بازی با السد حضور 
همزمان لوکاس، عالیشـــاه و علیپور در جلوی زمین باعث شـــده بود که در پرس 
حریف آن طور که باید موفق عمل نکنیم. شاید اگر احمدزاده و آل کثیر در میدان 
بودند دوندگی بیشتری داشتند. هیچ اصراری هم نیست که با یک مهاجم بازی 
کرد، چه بسا اگر دو مهاجم در جلو باشند و یکی از آنها کاذب باشد شرایط بهتر 
، لوکاس و آل کثیر هر سه مهاجمان خوبی اند و در صورت هماهنگی  شود. علیپور

بیشتر با بقیه نفرات کارایی بهتری خواهند داشت. 

پرسپولیس می تواند با شکست الغرافه، الریان و الشرطه که حریفان چندان سختی 
نیستند به جدول مسابقات برگردد؟ 

مطمئن باشید هیچ حریف راحتی در لیگ نخبگان نداریم و همه تیم های حاضر 
در این مسابقات از بازیکنان با کیفیت و موقعیت طلبی بهره می برند؛ مخصوصا 
تیم های عربستانی که نفرات خارجی شان همه اسم و رسم دارند. پرسپولیس تیم 
بسیار باکیفیتی است و می تواند مقابل تمام تیم های حاضر در گروهش به برتری 
برسد، به شرطی که فرصت طلب باشد و همه نیروهای خود را در بازی ها در اختیار 
داشته باشد. به نظرم پرسپولیس در ادامه راه خیلی بهتر هم خواهد شد و شک 

نکنید یکی از تیم های صعود کننده به مرحله بعد خواهد بود. 

 عدم نتیجه گیری پرسپولیس، سپاهان و استقلال در رقابت های آسیایی یک زنگ 
خطر بزرگ برای فوتبال کشورمان نیست؟ 

به نظر من اول باید حساب پرسپولیس را از این دو تیم دیگر جدا کنیم. از این جهت 
که انصافا پرسپولیس فوتبالی که مقابل الاهلی و السد ارائه داد خیلی بهتر از نمایش 
استقال مقابل النصر یا سپاهان مقابل حریف اماراتی اش بود. اما اگر بخواهیم نگاه 
کلی به این مسئله داشته باشیم باید گفت وقتی ما هنوز یک زمین چمن درست و 
حسابی در کشورمان نداریم چرا باید دنبال این باشیم که نماینده مان در رقابت های 
آســـیایی مدعی باشـــد. ما حتی نمی توانیم میزبان حریفان خود باشیم. تیم ملی 
کشورمان هم باید در امارات از قطر میزبانی کند. شاید این موضوع جنبه سیاسی 
داشـــت اما واقعیت این اســـت که ما ورزشـــگاه مناسب برای میزبانی از تیم های 
پرســـتاره عربی نداریم. آیا اگر مشـــکل سیاسی نبود، النصر باید در ورزشگاه شهر 
قدس با استقال بازی می کرد؟ سال هاست که کار زیربنایی و ساختاری در این 
فوتبال نشده است. گفتنی ها خیلی زیاد است. شما بروید ببینید تیم های نونهالان، 
نوجوانان، جوانان و امید در رده های پایه چرا باید در چمن مصنوعی تمرین و بازی 
کنند. کل ورزشگاه های کشور را چمن مصنوعی کرده اند در حالی که این نوع چمن به 
فوتبالیست آسیب می زند و شرایطش با چمن طبیعی خیلی متفاوت است. چند 
سال دیگر نتیجه این اشتباه را خواهیم دید. به ورزشگاه آزادی آنقدر بی توجه بودیم 
که درنهایت مجبور شدیم آن را بازسازی کنیم. الان اگر این ورزشگاه بود پرسپولیس 
و استقال می توانستند هر بازی خانگی خود را با حمایت تماشاگران ببرند. شاید 
بهتر باشد قبل از اینکه بابت نتایج از تیم ها انتقاد کنیم نگاهی به شرایط امکاناتی 
خودمان بیندازیم. خیلی بد است که بازیکنان ما دوست دارند در خارج از کشور 
میزبان حریفان باشند، چون واقعا تفاوت کیفیت چمن ها خیلی زیاد است. هر 
بازیکنی در ورزشـــگاه شـــهر قدس و تختی بازی کرده اعتراض داشـــته است. در 
فوتبال امروز دنیا که دیگر نباید دغدغه چمن داشت. مسئولان باید حتما فکری 

به حال ورزشگاه های کشور کنند و اجازه ندهند همه جا چمن مصنوعی شود.

نهمین دوره رقابت های ووشو جوانان جهان در روزهای گذشته در بروئنی 
برگزار شد و کاروان ووشو کشورمان با کسب 7 مدال طلا و 3 نقره در 
بخش ساندا به مقام قهرمانی دست یافت اما درمجموع رقابت های تالو 
و ساندا تیم کشورمان با 9 مدال طلا، 9 نقره و 5 برنز پس از تیم های چین، 
اندونزی و مالزی در جایگاه چهارم ایستاد. این نتایج در حالی برای ووشو 
ایران کسب شد که در دوره گذشته مسابقات، تیم کشورمان در اندونزی 
با مجموع مدال طلا، 5 نقره و 5 برنز مقتدرانه در مجموع تالو و ساندا به 
مقام قهرمانی دست یافته بود. امیر صدیقی، رئیس فدراسیون ووشو در 
گفت وگو با »فرهیختگان« درخصوص سطح برگزاری مسابقات جوانان 
جهان، میزبانی بروئنی و سقوط جایگاه ووشو ایران صحبت کرد که در 

ادامه از نظر می گذرانید.

عملکرد ملی پوشان را در نهمین دوره رقابت های جوانان جهان چگونه ارزیابی 
کردید؟

گروه های سنی در برونئی برگزار شد.  مسابقات قهرمانی جوانان جهان و 
کثرا پررونق است. از  رقابت هایی که معمولا با توجه به حضور موثر کشورها ا
طرفی با توجه به حضور ووشو در برنامه رقابت های المپیک جوانان 2026 داکار 
که در بخش تالو حضور دارد سرمایه گذاری بیشتری از سوی کشورهای مختلف 
انجام شده است. تیم ما نیز در بخش تالو و ساندا در این رقابت ها حضور پیدا 
کرد و درمجموع نیز مدال های خوبی به ویژه در بخش ساندا کسب کردیم. از 
مجموع 11 سانداکار اعزامی تیم کشورمان ما موفق به کسب 7 مدال طا و 3 
نقره شدیم و تنها یک ورزشکار ما مدال کسب نکرد. موضوعی که اتفاق بسیار 
خوبی بود و بچه ها خیلی تاش کردند. درنهایت نیز تیم ساندا ما بالاتر از چین 
که تنها سه مدال طا کسب کرد به مقام قهرمانی دست پیدا کند. در بخش تالو 

رقابت خیلی سخت تر و پیچیده تر است اما انتظارها همیشه بیشتر است. 

نتایج دختران ساندای ما در این دوره بسیار درخشان بود. 
در بخش دختران اتفاق ارزشمندی افتاد و هر سه سانداکار ما با شکست رقبای 
خود که حتی چینی نیز بودند مدال طا کسب کردند. عملکرد دختران ما در 

کسب مدال 100 درصدی بود و شاهد درخشش آنها بودیم. 

بعد از اعلام قهرمانی در بخش ساندا بسیاری از کارشناسان اعتقاد داشتند که نباید 
مدال های بخش ساندا و تالو را جدا کرد و اصلا چیزی به اسم قهرمانی در ساندا 
نداریم. اتفاقی که البته از دوره های گذشته در بخش اطلاع رسانی فدراسیون ووشو 

وجود داشته و همیشه جداول ساندا و تالو جداگانه اعلام شده است. 
واقعیت این است که در رشته ووشو برای مدال های ساندا و تالو دو جدول 
جداگانه از سوی برگزار کنندگان مسابقات منتشر می شود. یک جدول مجموع 
نیز وجود دارد و ایراد و خرده ای به فدراسیون ووشو نیست. همان طور که عنوان 
کردید در ادوار گذشته نیز همین نحوه بوده است. آن چیزی که مشخص است 
باید به موفقیت های تیم های ایرانی در میادین بین المللی افتخار کنیم و از این 
موفقیت ها خوشحال باشیم. باید بدانیم با تمام محدودیت ها و سختی هایی 
ی تیم های ملی وجود دارد باز هم  که برای یک اعزام بین المللی و آماده ساز
یم  اعزام می شویم و بر سکوی قهرمانی و مدال های ارزشمندی به دست می آور
و باید به این نتایج افتخار کنیم. نباید این گونه باشیم که به طریقی عملکرد 
ضعیف یک رشته را به رشته دیگری تسری بدهیم تا شکست آنها را کمرنگ 
گر برای ما اتفاقی نیفتاده است در ووشو نیز اتفاقی رقم  نشان بدهیم و بگویم ا
نخورده است. بحث ما با فدراسیون های دیگر نیست و بحث ما این است که 
نباید این دستاوردها نادیده گرفته شود و بدانیم کار سختی است. دوستانی 

که از نزدیک امکانات موجود را دیدند، می دانند ما با شرایط سخت با رقبای 
ی های آسیایی 2022 هانگژو به همه  قدرتمند رقابت می کنیم. از پایان روز باز
گویا دوباره شاهد  ی های آسیایی 2026 نا گر می خواهیم در باز عزیزان گفتم ا
موفقیت ها و مدال آوری در بخش کوراش و ووشو باشیم نیازمند سرمایه گذاری 
ی های  گر یک قهرمان بخواهد در باز جدی هستیم و ما را فراموش نکنید. ا
آسیایی بدرخشد باید فرآیندش از چهار سال زودتر شروع شود. باید ورزشکاران 
را حفظ کرده و به شرایط عالی در مسابقات برسانیم. ما خرید تجهیزاتی که 
کادمی ووشو  سال ها منتظرش بودیم را به سختی انجام دادیم و نیاز است آ
ی شود. در مجموعه کل ورزش  توسعه پیدا کند و تجهیزات بیشتری خریدار
یم و تعطیلی خوابگاه شماره یک از خردادماه که  ایران مشکل خوابگاهی دار
در اختیار کمیته ملی المپیک بود، فشار مضاعفی به فدراسیون ما و دیگر 
کان نیز  فدراسیون هایی که در مجموعه آزادی است، وارد کرده است و کما
این خوابگاه به چرخه بازنگشته است. این محدودیت باعث شد که نتوانیم 
اردوهای تیم جوانان را در تهران ادامه بدهیم و در شهرستان ها برگزار کنیم. 

 دلیل تعطیلی خوابگاه شماره یک چه بوده است؟
واقعا نمی دانم و دقیقا مشخص نشد چرا این خوابگاه از چرخه خدمت رسانی 
خارج شد. نه اینکه فکر کنید این خوابگاه تعداد زیادی اتاق داشت، اما به هر 
یاد به ورزش ایران خدمت می کرد. نه تنها فدراسیون  طریق آنجا برای سالیان ز
ووشو بلکه فدراسیون قایقرانی، شنا و فدراسیون های دیگر نیز از این خوابگاه 
استفاده می کردند. ما واقعا برای خوابگاه محدودیت داریم و این محدودیت ها 
قاعدتا به تیم ها برای برگزاری اردو و آماده سازی آسیب می زند. اردوهای جوانان و 
بزرگسالان ما امسال همزمان شد و سال آینده نیز متاسفانه همین مشکل را داریم 
و باید از حالا به فکر باشیم و راهکاری پیدا کنیم. با وزیر ورزش صحبت کردیم 
که می توانیم خوابگاه ووشو را توسعه بدهیم. در گذشته نیز سعی کرده بودیم که 
زمینی را بگیریم و استفاده کنیم اما در زمان مدیریت سجادی یک عقب گرد 

جدی پیدا شد و تمام امکانات فدراسیون ها را پس گرفتند. 

فدراسیون ووشو در حال حاضر این آمادگی را دارد درصورت دریافت مجوز در 
کادمی ووشو یک خوابگاه احداث کند؟ کنار آ

اگــر مطمئــن شــویم کــه ایــن شــرایط فراهــم اســت، می توانیــم از ظرفیــت بخــش 
ــخگوی  ــیون پاس ــارات فدراس ــه و اعتب ــا بودج ــا ب ــم ام ــتفاده کنی ــی اس خصوص
ایــن اتفاقــات نخواهــد افتــاد. مــا در حــال حاضــر در مضیقــه هســتیم و اردوهــای 
آماده ســازی واقعــا پرهزینــه شــده اســت. فکــر می کنــم ورزشــکاران مــا شایســته 
بهتریننــد و امســال خوابگاه هــای خــود را بعــد از 14 ســال بازســازی کردیــم. 
بــرای میزبانــی مســابقات کــوراش قهرمانــی آســیا در تهــران مجموعــه ای از تخــت 
ــو  ــرای تال ــه نــام گیلــم را خریــداری کردیــم. دو تختــه تالوفیلــد نیــز ب مســابقات ب
خریدیــم. اینهــا مــوارد کوچکــی نیســت و نیــاز اســت کــه بیشــتر باشــد. نیــاز امــروز 
ووشــو ایــران ایــن اســت کــه هــر اســتان تجهیــزات اســتاندارد داشــته باشــد و همــه 
کادمــی ووشــو نباشــد. بــا شــهردار تهــران صحبــت کــردم کــه در  چیــز در محــل آ
کادمی ووشــو در اختیار فدراســیون  تهران در مضیقه هســتیم و فقط مجموعه آ
اســت و هیئــت تهــران نیــز مجموعــه ای نــدارد. اکثــر مســابقات لیــگ، قهرمانــی 
یــادی  کادمــی برگــزار می کنیــم و ایــن ســختی ز کشــور و اردوهــای تیــم ملــی را در آ
بــرای مــا بــه وجــود آورده اســت. دنبــال راهکارهایــی هســتیم کــه بــرای آماده ســازی 

بازی هــای آســیایی ناگویــا ســریع تر از ایــن شــرایط عبــور کنیــم. 

به نظر شما کسب جایگاه چهارم درمجموع مسابقات تالو و ساندا با توجه به 
قهرمانی در دوره گذشته یک عقبگرد و شکست نیست؟

نمی توانیم این موضوع را شکست تلقی کنیم. در بخش پایه مسابقات خیلی 
ی ها غره خواهیم شد و نه از  نزدیک است. در فدراسیون ووشو نه با پیروز
شکست ها ناامید می شویم و سعی می کنیم از هر رویدادی درسی خوب بگیریم. 

مسیر توسعه مسیر پیچیده، طولانی و سخت است. 

حمید استیلی در گفت  وگو با »فرهیختگان«: دلیل مصدومیت های مکرر بازیکنان باید بررسی شود

شکندارمپرسپولیسدرلیگنخبگانصعودمیکند
 چمن مناسب نداریم اما توقع مدعی بودن در آسیا را داریم

 مشکل خط حمله حل شود، تیم گاریدو نتیجه می گیرد

امیر صدیقی در گفت وگو با »فرهیختگان«: نتایج دختران ساندا درخشان بود

دردورهسجادییکعقبگردجدیاتفاقافتاد
 بعد از هانگژو گفتیم برای موفقیت در ناگویا نیازمند حمایت جدی ایم   چهارمی در مسابقات جوانان جهان پسرفت نیست
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

مهدی منصرف
خبرنگار

دغدغه سرخپوشان در اردوی قطر

10درصدپرداختی
بهبازیکنانفردایبازیباالسد

پرســـپولیس بـــرای بـــازی بـــا الســـد پنـــج روز زودتـــر راهـــی دوحـــه شـــد و 
فـــردای ایـــن مســـابقه بـــه تهـــران برگشـــت تـــا سرخپوشـــان در کل 6 روز را در 
خـــارج از کشـــور باشـــند. امـــا یکـــی دو روز بعـــد از حضـــور سرخپوشـــان در 
قطـــر بزرگ ترهـــای تیـــم از حســـین بادامکـــی پیگیـــر مســـائل مالـــی شـــدند 
گـــر باشـــگاه قـــرار نیســـت بـــه وعـــده خـــود مبنـــی بـــر  و درخواســـت کردنـــد ا
پرداخـــت 10 درصـــد از قراردادهـــا تـــا قبـــل از مســـابقه عمـــل کنـــد حداقـــل 
یکنـــان پول تو جیبـــی بدهـــد کـــه بتواننـــد بـــرای خانواده هـــای خـــود  بـــه باز
یکنـــان  ســـوغاتی ببرنـــد. معـــاون ورزشـــی پرســـپولیس ایـــن قـــول را بـــه باز
می دهـــد کـــه حتمـــا باشـــگاه بـــرای آنهـــا پـــول خواهـــد فرســـتاد و بهتـــر 
اســـت آنهـــا دغدغـــه مالـــی نداشـــته باشـــند. امـــا بـــا وجـــود ایـــن وعـــده تـــا 
روز بـــازی خبـــری از پرداختی هـــا نشـــد و همیـــن مســـئله باعـــث شـــد 
یکنـــان بابـــت بدقولـــی باشـــگاه  بعـــد از مســـابقه بـــا الســـد تعـــدادی از باز
انتقاداتـــی را مطـــرح کننـــد. آنهـــا ناراحـــت بودنـــد از اینکـــه باشگاه شـــان 
بـــا حمایـــت 6 بانـــک نتوانســـته پول توجیبـــی بـــرای آنهـــا در ســـفر اردوی 
کیـــد داشـــت کـــه او بی تقصیـــر  خارجـــی فراهـــم کنـــد و بادامکـــی هـــم تأ
ــم  ــر هـ ــان از قطـ ــت سرخپوشـ ــه روز بازگشـ ــب اینکـ ــت. جالـ ــوده اسـ بـ
ــرارداد را  ــد قـ ــم 10 درصـ ــد و هـ ــم داده شـ ــای تیـ ــه اعضـ ــی بـ پول تو جیبـ
واریـــز کردنـــد؛ در حالی کـــه آنهـــا انتظارشـــان ایـــن بـــود زودتـــر ایـــن اتفـــاق 
رخ مـــی داد تـــا در طـــول اردو دغدغـــه مالـــی نداشـــته باشـــند. باشـــگاه 
پرســـپولیس بـــا ایـــن 10 درصـــد پرداختـــی تـــا الان 30 درصـــد از قـــرارداد 
اعضـــای تیـــم  را پرداخـــت کـــرده اســـت. البتـــه ایـــن مســـئله شـــامل 

اعضـــای خارجـــی ایـــن تیـــم نمی شـــود.

دو بازی سخت و خارج از خانه پرسپولیس در فاصله 4 روز

دورییکماههسرخابیهاازلیگ
همان طــور کــه قبــا در خبرهــا داشــتیم ســازمان لیــگ قبــل از آغــاز هفته 
نهــم لیــگ برنامــه 5 هفتــه پایانــی نیم فصــل را اعــام کــرد و تیم هــا زمــان 
مســابقات خــود را فهمیدنــد. طبــق برنامــه اعام شــده پرســپولیس و 
اســتقال بعــد از بــازی معوقــه خــود در نوزدهــم آبــان مــاه تــا 17 آذرمــاه 
بــازی نخواهنــد داشــت تــا نزدیــک بــه یــک مــاه در لیــگ بــازی نداشــته 
باشــند. در ایــن فاصلــه نزدیــک بــه 10 روز فیفــا دی را خواهیــم داشــت و 
رقابت های لیگ نخبگان هم در هفته های ششــم و هفتم بازی های 
پشــت ســر هم و در فاصله یک هفته برگزار خواهد شــد. جالب اینکه 
ســازمان لیــگ در ایــن دو هفتــه کــه لیــگ نخبــگان اســت بــرای دیگــر 
یــخ  تیم هــا هــم بــازی نگذاشــته اســت تــا ایــن تیم هــا هــم تقریبــا از تار
14 آبــان تــا 13 آذرمــاه در لیــگ بــه میــدان نرونــد. امــا پرســپولیس چــون 
ــا برنامــه فشــرده تری در ادامــه مســابقات لیــگ  ــازی معوقــه دارد ب دو ب
یــخ   17 آذرمــاه تــا 26 ایــن  مواجــه خواهــد بــود. اوج ایــن فشــردگی بیــن تار
ــخ 17 آذر در  ی ــه ایــن ترتیــب کــه پرســپولیس در تار ــود؛ ب مــاه خواهــد ب
تهــران بــه مصــاف نســاجی خواهــد رفــت و روز 21 آذرمــاه بایــد در انزلــی 
بــه مصــاف ملــوان بــرود تــا بــازی معوقــه خــود را مقابــل ایــن تیــم در خــارج 
از خانــه انجــام داده باشــد. امــا بــازی بعــد ایــن تیــم هــم خــارج از خانــه 
و مقابــل ســپاهان در اصفهــان خواهــد بــود. در ایــن مــورد با خبــر شــدیم 
کــه ســازمان لیــگ قبــل از بــه تعویــق انداختــن بــازی ایــن تیــم بــا ملــوان به 
خاطــر ســفر زودهنــگام پرســپولیس بــه قطــر بــرای بــازی بــا الســد، بــه ایــن 
باشــگاه هشــدار داده بــود کــه ممکــن اســت مجبــور شــوند بازی شــان بــا 

ملــوان را در فاصلــه نزدیــک بــا ســپاهان برگــزار کننــد.
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